
 

CDA Peel en Maas 
op de Pinkstermarkt 
 
Morgen, Tweede Pinksterdag zal 
CDA Peel en Maas zich presenteren 
op de Pinkstermarkt in Panningen. 
Naast onze eigen raadsleden en 
wethouders zal ook onze kandidaat 
voor Den Haag, Mustafa Amhaouch, 
hier aanwezig zijn. Mustafa ziet dit 
als een unieke kans om met de 
inwoners van Peel en Maas in 
gesprek te gaan over onderwerpen 
die hen aangaan. Naast Mustafa 
zullen ook de andere Limburgse 
CDA kandidaten zich voorstellen. 
Graag nodigen wij u uit om even 
langs te komen op de CDA stand 
voor een praatje en een kop koffie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Volg Mustafa op Hyves! 
 

 

Van de wethouder 

Peel en Maas power 
 
Deze week stond voor mij in het teken van jeugd, gezin en de power van 
Peel en Maas. Met een onzekere financiële toekomst die ons te wachten 
staat, is het onze plicht om als college alvast voorbereidingen te treffen 
voor moeilijke tijden die wellicht nog komen. En voorlopig focussen we dan 
op onze eigen Peel en Maas power; waar zijn we goed in en wat willen we 
versterken? Maar ook: Wat doen we als gemeente en kan wellicht anders, 
beter of wat minder? 
In dat licht was de VNG bijeenkomst  in Den Bosch voor alle wethouders 
Jeugd en gezin weer een bevestiging van wat ik al wist maar wat we nog 
verder moeten uitbouwen en benutten. Het ging vooral over de noodzaak 
van  ‘communities’ rondom kind en gezin. Denk dan aan familie, buurt, 
school, verenigingen etc. In mijn taal heet dat gewoon ‘ijzersterke 
gemeenschappen’. En die hebben we! Wij blinken hier uit in sociale 
verbondenheid en een heel sterke omgeving van bijvoorbeeld 
verenigingsleven.  Met die basis kunnen we de meest gezinsvriendelijke 
gemeente van het land worden! Goed voor de balans in de vergrijzing en 
goed voor de leefbaarheid van onze elf kernen. En om even een bruggetje 
te maken naar mijn eigen gezinssituatie: Over 2 weken ga ik met 
zwangerschapsverlof en ben ik een tijdje uit de running. In oktober ben ik 
dan weer terug om met nieuwe energie aan onze uitdagingen te werken! 
 
 Marlou Absil 
 Wethouder 
 m.absil@planet.nl 
 
 
 
 
 
Van het bestuur 

Campagnehuis voor Mustafa Amhaouch geopend 
 
Gisteren, zaterdag 22 mei, opende Mustafa Amhaouch in Meijel zijn 
campagnehuis ter ondersteuning van zijn campagne voor de komende 
Tweede Kamerverkiezingen. CDA-europarlementariër Ria Oomen verrichte 
samen met hem en met Marlou Absil de officiële openingshandeling. 
Het was Ria Oomen die voor het eerst gebruik maakte van een 
campagnehuis. Dat was twee jaar geleden bij de verkiezingen voor het 
Europees Parlement. Sindsdien is het campagnehuis een begrip binnen 
het CDA. Eind vorig jaar maakte Marlou Absil er gebruik van als CDA-
lijsttrekker voor de gemeenteraadsverkiezingen. En nu is het dus de beurt 
aan Mustafa Amhaouch, de enige kandidaat uit Peel en Maas voor de 
Tweede Kamer. Amhaouch is content met het campagnehuis: “Er is een 
enorme groep vrijwilligers uit Peel en Maas die mij tijdens de komende 
verkiezingen wil ondersteunen. Hier ben ik hartstikke blij me. Met het 
campagnehuis hebben we een centrale plek waar onze vrijwilligers altijd 
terecht kunnen. Om de handen uit de mouwen te steken of gewoon om 
met een kop koffie even van gedachten te wisselen”. 
 
Yvonne Joppen 
Bestuurslid 
royenyvonne@home.nl 
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Van de fractie 

Regeling voor starters op de woningmarkt 
 
In de raadsvergadering van dinsdag 25 mei behandelen we de starterregeling voor woningkopers waar iedereen een 
beroep op kan doen die voor de eerste keer een woning aankoopt. De CDA-fractie is voorstander van het bevorderen 
van het eigen woning bezit. De starterlening heeft als doelstelling om voor huishoudens met beperkte financiële 
mogelijkheden de ruimte vergroten om een eigen woning te kopen. 
We zullen in de raadsvergadering aandacht vragen voor een goede communicatie, zodat iedereen kennis kan nemen 
van de regeling. Er zijn nog middelen beschikbaar voor 20 starterleningen. Voor meer informatie kunt u terecht bij 
onze verantwoordelijke raadsleden: Anton Verboort, Mat Kersten en John Verhoijsen. 
 
 

 
Van de fractie 

Eerste CDA inloopavond gehouden in Maasbree 
 
Op donderdag 20 mei vond de eerste CDA inloopavond plaats in De Fabriek in Maasbree. Een dertigtal personen was 
naar Maasbree gekomen om met elkaar van gedachten te wisselen. Een van de onderwerpen waar uitvoerig over 
werd gediscussieerd was de woonvisie van Peel en Maas die ontwikkeld dient te worden. Op dit moment wordt er ook 
gewerkt aan een provinciale en regionale woonvisie om in te spelen op de vergrijzing en demografische 
ontwikkelingen. Volgens de deskundigen zal ook Peel en Maas vergrijzen, maar zal het aantal inwoners tot 2025 niet 
dalen. 
Er liggen duidelijk nog kansen, gezien onze unieke ligging tussen Eindhoven en Venlo, gezien het grote aantal en 
diversiteit van de bedrijven in Peel en Maas om ons te profileren als gemeente waar het prettig wonen, werken en 
leven is. Er dient niet alleen naar onze eigen woonbehoefte gekeken te worden maar ook naar woonbehoefte van 
mensen van buiten onze regio en naar de buitenlanders die hier werken. Niet alleen het aantal te bouwen woningen is 
belangrijk, belangrijker is dat vraag en aanbod op elkaar afgestemd worden. Nu is er een overschot aan 
appartementen, grote vrije bouwkavels en een tekort aan sociale huur, starterswoningen en vrije kleinere kavels voor 
zelfbouwers. De gemeente moet hierin de regierol oppakken, zelf eigen plannen ontwikkelen en ook zelf uitgeefbare 
grond hebben. En natuurlijk andere partijen zoals ontwikkelaars, woningcorporaties aanspreken, afspraken maken en 
sturend optreden om de kernen leefbaar te houden. Een boeiende discussie op deze eerste inloopdag over de 
woningmarkt die nog zeker wordt vervolgd. 
 
 Fred Bongers 
 Fractievoorzitter 
 fam-bongers@home.nl 
 
 
 

 
Van de fractie 

Forensenbelasting en toeristenbelasting 
 
Een aantal belastingen moet nog geharmoniseerd worden in Peel en Maas. Daartoe wordt in de raadsvergadering van 
25 mei een procesvoorstel behandeld. Ik heb hier in nieuwsbrief 1 al veel over geschreven toen het op de agenda van 
het Technisch Overleg (TO) stond.  
 
Het discussiepunt dat nog resteert, is de forensenbelasting zoals die nu in Meijel geheven wordt. Daarmee is de 
toeristenbelasting een discussiepunt. De forensenbelasting is destijds ingevoerd omdat voor permanente bewoners op 
een recreatiepark die niet ingeschreven stonden bij de gemeente Meijel geen uitkering uit het gemeentefonds werd 
ontvangen als inwoner (die ging naar de gemeente waar ze wel ingeschreven stonden). Dit terwijl deze “inwoners” wel 
profiteerden van de gemeentelijke voorzieningen. Dit “gat” werd gedicht door de forensenbelasting. Dit is de informatie 
die ik op dit moment heb. 
 
Bij het Technisch overleg ging ik er echter nog van uit dat de achterliggende gedachte voor het invoeren van de 
forensenbelasting was dat de betreffende “inwoners” geen OZB betaalden. Hier werd tijdens het TO echter van 
gezegd dat ze allemaal OZB betaalden en dat dit, als het al een argument was geweest, nu niet meer zou gelden. Op 
basis hiervan hebben we in het fractieoverleg een standpunt ingenomen. Nu blijkt echter dat het verhaal van de OZB 
wellicht ook niet in alle gevallen in Meijel geldt. Tevens was al tijdens het TO onduidelijk op welke 
recreatievoorzieningen in Peel en Maas nu wel en geen OZB betaald werd. Kortom: Onduidelijkheid alom. Daar komt 
bij dat we in het fractieoverleg al hadden bepaald er niet zondermeer voorstander van te zijn dat als we besluiten tot 



afschaffen van de forensenbelasting om dit door te rekenen in de toeristenbelasting. We willen hier eerst een 
gefundeerde discussie over voeren. Het gaat dan om centen, maar de stijging in sommige gemeenten is ook zonder 
die centen al fors genoeg. 
 
Dus: Naar het er nu naar uit ziet gaan we het voorstel amenderen in die zin dat we met het procesbesluit vastleggen 
dat we de toeristenbelasting 2011 uiterlijk in september 2010 bepalen (zoals het er nu ook staat), maar dat we niet nu 
besluiten of we de forensenbelasting afschaffen maar dit besluit in september al dan niet nemen. Het zal duidelijk zijn 
dat er dan ook antwoord op veel vragen zal moeten zijn. 
 
Ter lering en vermaak zet ik hierbij nog even de droge cijfers op een rij: 
 
Toeristenbelasting 2010, begrote ontvangst: .........EUR 545.000 
Forensenbelasting 2010, begrote ontvangst: .........EUR   21.000 
Totaal begrote ontvangst 2010: ..............................EUR 566.000 
 
Begrote aantal overnachtingen:.......................................653.000 
 
Als we bij eenzelfde aantal overnachtingen hetzelfde aan belasting willen innen in 2011 betekent dit dus een tarief van 
EUR 0,87. Op dit moment lopen de tarieven nog uiteen over de 4 voormalig gemeenten van EUR 0,62 tot EUR 0,90. 
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@haffmans.nl 
 
 
 

 
 
Vanuit de provincie 

Sterk voor vrijwilligerswerk 
 
Sinds maart 2007 zit ik in het Limburgs Parlement. Behalve het speciale aandachtsgebied Peel en Maas heb ik er de 
onderwerpen vrijwilligerswerk, communicatie, verkeersveiligheid en maatschappelijk organisaties in mijn portefeille. 
Enige tijd geleden heb ik namens het CDA aandacht gevraagd voor het vrijwilligerswerk. Dit heeft ertoe geleid dat er 
provinciaal een website ontwikkeld is voor het vrijwilligerswerk.  
 
De Provincie Limburg erkent in hoge mate het belang van vrijwilligerswerk en streeft niet alleen het behoud van het 
vrijwilligerswerk na, maar heeft zich ook ten doel gesteld het vrijwilligerswerk te stimuleren. Vrijwilligerswerk is, zeker 
in Limburg, het cement van de samenleving. Investeren in vrijwilligerswerk zorgt voor een grotere betrokkenheid van 
burgers met hun omgeving. Zonder vrijwilligers zou het grootste deel van het sociale, culturele en sportieve 
maatschappelijke leven, zoniet onmogelijk dan toch wel onbetaalbaar worden. Een vitaal verenigingsleven is van 
levensbelang voor een leefbare wijk en een op maat gesneden en goed functionerend ondersteuningsnetwerk is van 
groot belang voor het voortbestaan van het vrijwilligerswerk. Daarnaast vormt vrijwilligerswerk een effectief instrument 
om mensen die aan de zijlijn staan actief te laten deelnemen aan de samenleving.  
Met Vrijwilligerswerk Limburg wil het provinciaal bestuur van Limburg zoveel mogelijk voorlichting geven over het 
vrijwilligerswerk en via informatie ondersteuning geven daar waar mogelijk.  
  
Op 26 februari heb ik als initiatiefnemer namens het Limburgs Parlement de website www.limburg.nl/vrijwilligerswerk 
officieel in gebruik gesteld. De invulling van de site gaat gefaseerd en zal regelmatig geëvalueerd en aangepast 
worden. Op deze website zal ook een reactiemogelijkheid worden gecreëerd zodat vrijwilligers(organisaties) daar 
direct kunnen reageren naar de Provincie. Ook zal verwezen worden naar het subsidiegedeelte zodat alle relevante 
informatie op één plek te vinden is. 
  
Wilt u meer weten over mijn werk in het Limburgs Parlement, stuur me dan gerust een e-mail of bel me op  
06-12 50 25 48. 
 
 Peter van Horen 
 Lid Provinciale Staten 
 pwm.van.horen@prvlimburg.nl 
 
 
 



 

Activiteitenkalender 

Ma 24 mei Pinkstermarkt in Panningen met CDA promotiestand voor 
de Tweede Kamerverkiezingen 

Wo 9 juni Verkiezingen Tweede Kamer 

Zomer 2010 Zomerbijeenkomst CDA Peel en Maas,  
voor alle CDA-leden 
Meer info over plaats en tijd volgt 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


